
Enkel fråga till ansvarigt kommunalråd  
 
Hur går det med Borås Stads arbete mot prostitution och människohandel? 
 
Vänsterpartiet har både i en motion till Kommunfullmäktige (2019-04-25) och i ett inspel till 
Mitt-S-styret i budgetprocessen för 2020 lyft frågan om Borås Stads stöd till personer i 
prostitution och föreslagit att initiativ tas till ett nätverk med olika aktörer för att förebygga, 
förhindra och upptäcka prostitution och människohandel. Då motionen besvarades och 
Arbetslivsnämnden i budget för 2020 fick i uppdrag att fortsätta arbetet mot prostitution 
undrar jag om arbetet har kommit igång? Därför ställer jag följande fråga till ansvarigt 
kommunalråd: 
 

- Hur ser arbetet med stöd till personer i prostitution och mot prostitution och 
människohandel ut i Borås Stad idag? 
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